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Stanovanja, stanovanja...
Mladi pričakujejo pri gradnji in
gospodarjenju s stanovanji več doslednosti,
odpravo slabosti in odgovorno ravnanje

Predsedstvo Občinske kon-
ference ZSMS Ljubljana Beži-
grad se je 28. junija sestalo že
tretjič v novi sestavi. Največ
pozornosti je posvetilo analizi
dolgoročnega plana občin in
mesta Ljubljana, še posebej pa
problematiki stanovanjske
gradnje. Razen tega je sprejelo
informacijo o uresničevanju
resolucije o družbenoekonom-
skem razvoju občine Ljubljana
Bežigrad.

Drugi del seje je bil name-
njen pregledu dela nekaterih
področnih konferenc, komisij
in centrov - konference mla-
dih delavcev, občinskega cen-
tra klubov OZN in centra za
mladinsko prostovoljno delo.

V prizadevanjih, da bi se no-
vo predsedstvo mladine čim-
prej vključilo v obravnavo in
reševanje problematike, ki je
življenjskega pomena za vse
mlade, si je zadalo nalogo, da
se čimbolj seznani z aktualni-
mi vprašanji na področju sta-
novanjske zakonodaje, plani-

ranja, gradnje in gospodarje-
nja s stanovanjskim skladom,
zlasti skozi prizmo specifičnih
interesov mladih. V ta namen
je predsedstvo na svojo sejo
povabilo predsednika obč. ko-
miteja za urbanizem, gradbene
zadeve, komunalno in stano-
vanjsko gospodarstvo mag.
Borisa Prešerna in predsed-
nika obč. komiteja za družbe-
noekonomske odnose Branka
Drobnaka ter Poldeta Blatnika
in Franca Svetca, predsednika
zbora uporabnikov Samou-
pravne stanovanjske skupno-
sti oz. predstavnika skupnih
služb Samoupravne stano-
vanjske skupnosti.

V ospredju pozornosti čla-
nov predsedstva so bile pred-
vsem subjektivne slabosti,
neustrezni mehanizmi, neus-
klajenost in slaba organizacija
vseh subjektov, ki posegajo na
to zelo občutljivo področje go-
spodarstva, katerih končna
posledica je počasna in draga
gradnja, skratka: nerešeno

stanovanjsko vprašanje velike-
ga števila mladih.

Kritični so bili zlasti do zna-
nih nepravilnosti in nezakoni-
tosti v gospodarjenju s stano-
vanjskim skladom. Sredstva se
nabirajo na stanovanjskih
skladih, pa prelivajo in nena-
mensko porabijo ob dejstvu,
da sredstev za stanovanjsko
gradnjo na splošno primanjku-
je. Med drugim so zaostrili
.vprašanje oddajanja družbe-
nih stanovanj in vprašanje
družbenega nadzora nad tem,
vztrajali so, da se sprejmejo
kriteriji in merila za hitrejšeza-
menjavanje stanovanj ter da se
z ustrezno davčno politiko
spodbuja boljše izkoriščanje
nezasedenih stanovanj. Zani-
mali so se tudi za možnosti
odkupa solidarnostnih stano-

. vanj.
Posebej so se zavzeli za vra-

čanje družbenih stanovanj, kar
naj bi nadzirale za to določene
službe. Odgovor, ki so ga do-
biliod tovariša Svetca, pa mla-
dince ni mogel zadovoljiti. De-
jal je, da je to modna muha, ki
je zajela všo Jugoslavijo in da
ta akcija ne more dati zadovo-
Ijivih rezultatov.

Najbolj konkretno vpašanje,
ki so ga mladinci zastavili se je
glasilo: »Kako rešiti stanovanj-
ski problem oz. kako naj mladi
delavec, mlada družina pride
do stanovanja ob tako visoki
ceni kvadratnega metra stano-
vanja, realno nizkih osebnih
dohodkih, visoki ravni življenj-
skih stroškov in neprivlačnih
kreditnih pogojih-? Odgovor
je bil: zgodaj začeti varčevati
in boljše poznati bančne po-
goje.

»Zelo koristen nasvet« zlasti
za tiste, ki jim osabni dohodek
komaj zadošča za kritje naj-
nujnejših življenjskih potreb,
ki niso zadosti »iznajdljivi« pri
razvozlavanju zapletov, s kate-
rimi se sreča vsakdo, ki se od-
loči za nakup stanovanja. 2. B.


